
Verslag Bewonersnetwerk Venlo-Zuid     6-3-2024 
 

Aanwezig: 19 personen 
Locatie: Gemeenschapshuis De Zwanehaof 
 
  

1. Welkom/vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering. Hij verzoekt de leden en werkgroepen 
stukken aan te leveren voor de Stand Van Zaken (StaVaZa). Dat kan prima 
zonder dat persoonsgegevens erin moeten komen zodat de privacy 
gewaarborgd blijft. 
De agenda krijgt een aanvulling als agendapunt 5a, een voorlopige 
tussenstand van de Eigen Krachtconferentie van 4 januari 2024 en het 2e 
deel ervan op 5 maart 2024. 

2. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken ligt tijdens en na de vergadering ter inzage 
bij de voorzitter en secretaris. Alle bewoners kunnen de ingekomen 
stukken inzien.  

3. Mededelingen 
Enkele maanden geleden heeft Ted Merkus aangegeven te stoppen als 
bestuurslid van het BNVZ. Hij heeft dat goed 9 jaar gedaan waarvoor wij 
hem voor zijn inzet willen bedanken. Als blijk van waardering zal de 
secretaris nog een attentie in de vorm van een cadeaubon aan Ted 
overhandigen. Merkus is zelf niet aanwezig. 

4. Verslag van 6-12-2023 
Geen aanvullingen. 

5. Stavaza, vragen, aanvullingen 
De StaVaZa is deze keer nog wat korter dan gewoon. Wel is er weer een 
behoorlijke bijdrage van Venlo-Zuid-Schoon (VZS). 
Nogmaals de oproep om een bijdrage te leveren. Het bestuur zal ervoor 
waken dat de privacy van mensen bewaard blijft. 
Kartrekker Ed Bastiaans geeft nog een extra toelichting op de bijdrage voor 
VZS. De gemeente wil in de wijken naar onderhoudsniveau B. De 
werkgroep VZS heeft aangegeven dat met de huidige menskracht niet 
overal in de wijk te kunnen waarborgen. Met name het Winkelplein Venlo-
Zuid, de Eindhovenseweg en de Hagerhofweg zijn hotspots waar erg veel 
en vaak zwerfafval ligt. Aangegeven naar de betreffende beleidsambtenaar 
is dat de werkgroep VZS dat onderhoudsniveau niet kan bieden. De 
gemeente zal het onderhoud op die plekken weer zelf gaan doen. In een 
volgende Wijkkrant zal de werkgroep verdere uitleg geven. Op veel 
plekken zijn waarschijnlijk scholieren de veroorzakers van het zwerfafval. 
Een bewoner geeft aan dat hij de flyer die de werkgroep 
Roermondsestraat/Tegelseweg heeft gemaakt prima vind. De flyer werkte 
na een dag al positief. Wel zijn peuken nog een probleem. Daarvoor kan 
een z.g.n. peukentegel een oplossing bieden. Dan moet wel iemand die 
weer schoonmaken. 
De stadsdeelmanager vult aan dat hij dergelijke geluiden herkent vanuit de 
Eigen Kracht conferentie. Dat hij ervoor heeft gezorgd dat een persoon die 
mee opruimt nieuwe bezems heeft gekregen en uitleg over het pasje voor 
de ondergrondse containers. Die persoon hoeft zich niet meer druk te 



maken over het aantal momenten dat hij, i.v.m. het opruimen, afvalzakken 
stort. 
  
5A. Eigen Kracht conferentie 
De stadsdeelmanager Leon van der Elsen vertelt over de werkwijze 
hiervan. 
Het is een gesprekmethodiek om met een groep mensen complexere 
zaken in delen van wijken aan te pakken. In enkele rondes kan iedereen 
die hieraan deelneemt haar of zijn verhaal vertellen zonder in de rede 
gevallen te worden.  
Ook professionals komen apart aan de beurt om hun bijdrage te leveren. 
Bewoners brachten diverse problemen naar voren m.b.t. dealen, 
zwerfafval, parkeren en overlast door buurtbewoners en meer.  
Na nog een ronde waarbij aanvullingen konden worden gegeven volgde 
een ronde met mogelijke oplossingen en werkgroepjes daarvoor die aan 
die oplossingen konden bijdragen. Op 4 januari 2024 was de 1e 
bijeenkomst. 
De 2e bijeenkomst waarbij gekeken werd naar 1e resultaten uit de 
deelgroepjes was op 5 maart. De geluiden hieruit waren overwegend 
positief. Wel is daar afgesproken om elk kwartaal bij elkaar te komen om 
met elkaar te spreken. 
Via de StaVaZa zullen de leden bijgepraat worden. 

6. Vierpaardjes bijpraten (Irmy Bran) 
Irmy Bran van de gemeente Venlo praat de vergadering bij over de 
voorgenomen afsluiting en procedure van de Vierpaardjes. Ze kan nog niet 
alle data vertellen omdat die nog niet helemaal zeker zijn. In de komende 
wijkkrant komt daarover wel een artikel te staan. 

7. Duurzaam (Lucien Haenen) 
Lucien Haenen heeft namens de werkgroep "Duurzaam BNVZ" een 
presentatie gehouden over de komst van het warmtenet in Venlo-Zuid. 
Als eerste werd benadrukt dat de werkgroep (ook bekend als 
"Meedenkteam") een onafhankelijke groep wijkbewoners is die de 
belangen van de bewoners in de wijk behartigt en korte communicatielijnen 
met de gemeente heeft. Het meedenkteam heeft zelfs een stem in de 
aanbesteding. 
Het meedenkteam heeft een vaste samenstelling maar is open van 
structuur. Dat wil zeggen dat iedereen uit de wijk kan en mag aansluiten bij 
onze overleggen en activiteiten. 
 
Als opvolging van het klimaatakkoord van Parijs heeft de Nederlandse 
overheid onder andere ingezet op het stoppen van onder andere aardgas 
in Nederland. De gemeente Venlo heeft dit dan in de "Warmtetransitie 
Visie" opgenomen dat dit bereikt in Venlo bereikt kan worden door wijken 
aan te wijzen waar een warmtenet kan worden gerealiseerd. Niet alle 
wijken/ stadsdelen van Venlo zijn geschikt voor een warmtenet. Voor de 
realisatie van het warmtenet is een PAW (Proeftuin Aardgasloze Wijken) 
van € 7,6 miljoen aan Venlo toegezegd. Dit bedrag zal geheel ten 
goede komen aan het warmtenet. 
 



Het is de bedoeling dat de buurten "Hagerhof-Oost" en "Hagerhof-West" 
als eerste worden aangesloten op het warmtenet. Dit zou volgens 
de projectplanning medio 2028 gereed moeten zijn. Daarna zullen de 
buurten "Sinselveld" en "Krekelveld" worden aangesloten op het warmtenet 
De techniek is niet nieuw en wordt aangeduid met "TEO" (Thermische 
Energie uit Oppervlaktewater) in dit geval rivier "Maas". Dit is een mooie 
gedachte. Naast de ellende van "Mooder Maas" (overstroming) kan ze wat 
teruggeven. In de winter houdt "Mooder Maas ôs werm". 
In de zomer als het Maaswater warm is, wordt het warme water in de 
bodem opgeslagen. Dit is het opladen. In de winter wordt het de warmte 
door de wijk 'gepompt'. Er wordt telkens energie onttrokken aan het water 
en overgegeven aan 'ander' water middels warmtewisselaars. Het is dus 
niet zo dat er Maaswater door onze woningen gaat stromen. 
Voor de realisatie en exploitatie moet er een warmtebedrijf worden 
opgericht. Dit warmtebedrijf moet, volgens de aankomende WCW (Wet 
Collectieve Warmte), voor 51% in publieke handen zijn. Dit om de burgers 
te beschermen tegen commerciële partijen met een monopolie-positie 
Op dit moment zitten we in de zogenaamde "Dialoogfase". Dit wil zeggen 
dat er nu een partij wordt benaderd om het gehele plan uit te denken met 
de wensen/eisen die met het warmtenet gepaard gaan. 
De planning is dat eind 2025 een integrale aanbieding bij de bewoners ligt 
zodat in 2026 daadwerkelijk begonnen kan worden met de aanleg van het 
warmtenet. 
Het is NIET verplicht om aan te sluiten op het warmtenet er zijn ook andere 
manieren om in plaats van aardgas de woning duurzaam te verwarmen 
 
Haenen legt uit dat het "meedenkteam" de volgende zaken in overweging 
heeft genomen: 
- Welke kernwaarden vinden wij belangrijk ("Braindump")  
- Kookclinics om te ervaren om gasloos te koken (incl. discussies over 
duurzaamheid) 
- Garage sale als invulling op circulariteit.  
De stadsdeelmanager benoemt nog dat de werkgroep er veel energie 
insteekt. De presentatie zal op de site van het netwerk worden gezet. 

8. Verslag kascontrole commissie 
Van deze commissie maken deel uit; Mia Moors, Tilly Wulms, Christel 
Brieschke en Teun Hol. Op 23 januari 2024 hebben zij de relevante 
stukken nagekeken en geen onregelmatigheden geconstateerd. En ze 
adviseren de vergadering om het bestuur te dechargeren voor het boekjaar 
2023. De vergadering volgt dit advies en besluit dit. 

9. Benoeming nieuw lid kascommissie 
Mia Moors en Tilly Wulms treden af, en de penningmeester verzoek de 
vergadering om een nieuw reserve lid van de kascontrolecommissie naar 
voren te schuiven. Ook later in het jaar kan er nog iemand naar voren 
treden en zich bij de penningmeester melden. 

10. Voordragen lid bestuur Lucien Haenen  
De voorzitter meldt dat het bestuur al langer op zoek is naar een of twee 
nieuwe bestuursleden maar dat dat niet gemakkelijk gaat. Nu hebben ze 
iemand bereid gevonden om toe te treden tot het bestuur en dragen ze 
conform de statuten Lucien Haenen voor. De stelt zichzelf nader voor. 



Conform afspraak wordt er schriftelijk gestemd. Ed Bastiaans zal als 
kiescommissie optreden. 
Er zijn 16 stembiljetten opgehaald, daarvan waren er 15 voor benoeming 
en 1 blanco. 
Derhalve is Lucien benoemd tot bestuurslid BNVZ.    

11. Rondvraag 
Gemeenteraadslid Peter Bastiaens vraagt of de vergadering problemen 
m.b.t. de snelheid op de Emmastraat bekend zijn. Een buurtbewoner heeft 
hierover een brief gestuurd naar raadsleden. De bewoner maakt zich 
zorgen over ongelukken en snelheden op de 
Regentessestraat/Emmastraat. De secretaris brengt naar voren dat dit 
onderwerp al vaker naar voren is gebracht in de plenaire vergadering maar 
dat het in de vergadering en via wijkkrant niet lukt om daarvoor een 
werkgroep op te starten. Vorige vergadering heeft daarnaast de wijkagent 
uitgelegd dat naar inzicht van de politie het snelheidsprobleem daar niet 
echt speelt. Resultaten van metingen van Smileys bevestigen dat volgens 
de politie. Over het aantal ongelukken heeft het bestuur van BNVZ geen 
cijfers dan alleen de informatie van de bezorgde buurtbewoner. 
Verder geen vragen.     

12. Afsluiting 
Royaal voor negenen sluit de voorzitter de vergadering met dank voor 
ieders bijdrage. 
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